
 

 
 

Zuiderzeeland 
Wij benaderden de verkiesbare partijen bij de waterschappen in ons gebied en vroegen ze te 

antwoorden op onderstaande vijf vragen. In de afbeelding eronder zie je in één oogopslag hoe 

de partijen gereageerd hebben ten opzichte van de hengelsport. Onder de afbeelding kun je de 

uitgebreide antwoorden per waterschap verkiesbare partij downloaden en lezen. 

Vragen 

1. Wilt u de dialoog en samenwerking met de sportvisserij binnen uw waterschap? (Na 

voetbal – de tweede NOC/NSF sportbond van Nederland met meer dan 750.000 leden en 

ruim 1,7 miljoen recreatievissers)  

Ja/Nee Licht u toe. 

2. Staat u positief tegenover de hengelsport als algemene recreatievorm? 

Ja/Nee Waar ziet u kansen? 

3. Vindt u dat het waterschap een voorname rol speelt bij de bereikbaarheid en het 

bevisbaar houden van uw wateren?  

Ja/Nee Licht u toe. 

4. Bent u bereidt om de sportvisserij te faciliteren zodat mensen, jong én oud, veilig en 

verantwoord kunnen vissen?  

Ja/Nee Waar ziet u kansen? 

5. Vindt u dat het waterschap extra zou moeten investeren in de kwaliteit van de 

onderwaterwereld; het huis van de vis (waterkwaliteit, biotoop, migratie)?  

Ja/Nee Licht u toe. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

Antwoorden van de deelnemende partijen 

Vraag 1 

Wilt u de dialoog en samenwerking met de sportvisserij binnen uw waterschap? (Na 

voetbal – de tweede NOC/NSF sportbond van Nederland met meer dan 750.000 leden 

en ruim 1,7 miljoen recreatievissers)  

 

 

Ja. Uiteraard staan wij daar voor open. We staan open voor gesprekken 

met iedereen die belang heeft bij een goede waterkwaliteit. 

 

 
Ja. Wij vinden een goede samenwerking belangrijk. Wij staan open om 

de dialoog aan te gaan. Ook tijdens inspraak momenten van AB.  

 

 

 

 

 
Ja. Sportvissers blijken een oog- en oor-functie te vervullen. Zittend 

langs de waterkant hebben ze zicht op waterverontreiniging, overmatige 

verkleuring van water, overmatige plantengroei, ernstige stank, 

vissterfte, botulisme, milieuvervuiling, zwerfvuil op of aan het water, en 

andere denkbare (ongewenste) situaties bij of op het water. Een goede 

oppervlaktewaterkwaliteit is een kerntaak van een waterschap en in 

wederzijds belang van de sportvisserij. 

 

 
Ja, op bladzijde 4 van ons verkiezingsprogramma vindt u de volgende 

tekst onder het kopje waar staan we voor? Water, Wonen en Natuur 

benadrukt de belangen van de bewoners in de bebouwde omgeving en 

de natuur. De burgers betalen het meest en daar moet goed rekening 

mee worden gehouden en het moet voor hen betaalbaar blijven. De 

natuur krijgt van ons een stem. Wij voelen ons verwant met en werken 

samen met woningcorporaties binnen Flevoland en met natuur-en 

milieuorganisaties zoals Natuurmonumenten, de Natuur en 

Milieufederatie Flevoland, IVN Flevoland en het Flevo-Landschap. We 

komen op voor de belangen van de hengelsportverenigingen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

Vraag 2 

Staat u positief tegenover de hengelsport als algemene recreatievorm? 

 
Ja, recreatie is natuurlijk sowieso belangrijk, zeker als die buiten plaats 

vindt. Wij willen wel een kanttekening plaatsen: een diervriendelijke 

manier van vissen moet voorop staan. 

 

 
Ja, de doelgroep die op 50plus stemt zal zeker voor groot gedeelte ook 

met enige regelmaat vissen. 

 

 

 

 

 
Ja. De hengelsport is een vorm van recreatie waarbij de deelnemers buiten 

in de natuur zich ontspannen, tot rust komen en kennis kunnen maken 

met onze flora en fauna. 

 

 

 
Ja, op bladzijde 13 onder de kop Wonen Water is om van te genieten! 

Water, Wonen en Natuur wil water en groen dicht bij de inwoners 

brengen. Water verbindt mensen met elkaar en met hun omgeving. 

Water trekt mensen aan, om te zwemmen, te suppen, te wandelen, te 

varen, te vissen of anderszins te recreëren. Het is belangrijk om op meer 

plaatsen dijken, maaipaden en recreatiewater goed te ontsluiten. De 

mogelijkheden voor duurzame natuurbeleving met kano’s, roeiboten, 

fluisterboten, suppen en schaatsen versterken we via een aantrekkelijk, 

goed gezoneerd netwerk van vaarwater met bijbehorende voorzieningen. 

Wij vinden het plaatsen van passende voorzieningen, zoals steigers, 

informatieborden, routemarkeringen, visplekken en lozingspunten voor 

vuil water van jachten vanzelfsprekend. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

Vraag 3 

Vindt u dat het waterschap een voorname rol speelt bij de bereikbaarheid en het 

bevisbaar houden van uw wateren? 

 
Het behoort niet tot de primaire taken van het waterschap, dus wij zijn 

er niet voor om hierin te investeren, maar we willen zeker meewerken 

aan initiatieven voor het plaatsen van voorzieningen. 

 

 
Ja, Het waterschap staat in eerste plaats voor haar kerntaken, maar de 

belangen vullen elkaar veelal aan. Schoonwater is ook goed voor de vis. 

Ook het bereikbaar houden van water om te vissen is belangrijk. Wij 

willen ten alle tijden meedenken. 

 

 

 
Ja. Het oeverbeheer is een van de taken van het Waterschap. Het 

Waterschap kan daardoor een belangrijke rol vervullen in het toegankelijk 

houden van de oevers voor de hengelsporters, rekening houdend met het 

beschermen van de ecologische waarden van de oevers. Het bevisbaar 

houden van het water hangt nauw samen met de waterbeheertaak van 

het Waterschap. Het waterschap handhaaft het waterpeil door afvoer van 

overtollig water en vasthouden en aanvoer in droogteperiodes. Hiervoor 

is nodig het water op diepte te houden (baggeren) en het maaien en 

verwijderen van overmatige waterplanten. 

 

 
Niet expliciet beantwoord, zie eventueel antwoord twee. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

Vraag 4 

Bent u bereidt om de sportvisserij te faciliteren zodat mensen, jong én oud, veilig en 

verantwoord kunnen vissen? 

 
Kansen zijn er genoeg. Veel maatregelen, die het waterschap neemt om 

de waterkwaliteit en de biodiversiteit te verhogen (waterzuivering, 

natuurvriendelijke oevers, aangepast maaibeheer, vismigratie) zijn ook 

goed voor de visserij. 

 

 
Ja, er moet genoeg water zijn voor jong en oud om te vissen. 

 

 

 

 

 

 

Ja. Dat willen we doen door onder andere te pleiten voor het realiseren 

van vissteigers voor personen met een beperking. 

 

 

 

Ja, eveneens op bladzijde 13 onder de kop Wonen Vispassages en 

visparels Water, Wonen en Natuur maakt sportvisserij aantrekkelijk 

zowel door aanpak van de kwaliteit van het water als door de 

bereikbaarheid van de oevers. We willen dat de goede visstand voor de 

sportvisserij in Flevoland gehandhaafd blijft. Het waterschap werkt actief 

mee aan het uitzetten van vis, mits dit past binnen een goed ecologisch 

evenwicht en binnen de doelen van de Kaderrichtlijn Water. Het gaat 

dan in principe om inheemse soorten die passen bij het regionale 

karakter van de wateren. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
 

Vraag 5 

Vindt u dat het waterschap extra zou moeten investeren in de kwaliteit van de 

onderwaterwereld; het huis van de vis (waterkwaliteit, biotoop, migratie)? 

 

 
Wij als ChristenUnie zijn voorstander van extra investeringen. Daarbij 

moet wel gesteld worden dat er de afgelopen 10 jaren al heel veel 

verbeterd is. Daarnaast zijn er maatregelen mogelijk (duurzame oevers, 

minder vaak maaien) die geen extra investering vragen en meer een 

aanpassing van beleid vragen. Ook daar denken wij graag in mee. 

 

 
Dat doen we al. Wij zetten ons in voor een goede waterkwaliteit. Wij zijn 

al volop bezig met vismigratie. Het gemaal Vissering aan de 

Domineesweg (Urk) in de Noordoostpolder is duurzaam verbouwd met 

vismigratie. Alleen bedrijfsgebouw wordt binnenkort officieel geopend! 

 

 

 
Ja. Er ligt nog een grote opgave om de komende jaren verder toe te 

werken aan de Kaderrichtlijn Water. Daaraan is onlosmakelijk verbonden 

de verbetering van de aquatische ecologische toestand van onze wateren, 

waarin ook de visstand beter kan gedijen. Werken aan de kwaliteit van 

ons oppervlaktewater vraagt derhalve ook investeringen. 

 

 
Ja, zie bladzijde 13 De vispasseerbaarheid van waterwerken dient te 

worden verbeterd, onder andere door visvriendelijke pompen, vijzels en 

vispassages bij stuwen, gemalen en sluizen toe te passen waar uit 

onderzoek blijkt dat dit meerwaarde heeft. Ook worden waar mogelijk 

obstakels verwijderd, zodat vissen hun stad en paaiplaatsen kunnen 

bereiken. Wij pleiten voor meer visparels: een plek voor ontmoeting, 

bewustwording en betrokkenheid. Met goede visstekken voor jong en 

oud en een plek met goede omstandigheden voor de vis, zoals 

natuurlijke oevers, rietkragen en visbossen waarin vissen kunnen 

schuilen, voedsel vinden en paaien. Vislood vergiftigt water en moet zo 

snel mogelijk verbannen worden. Dit is waar wij voor staan en wat we 

zullen uitdragen en ons antwoord op de gestelde vragen. 

 

 

 

Overige partijen 

VVD, CDA, Belang van NL en BBB hebben geen reactie gegeven op de gestelde vragen.  


